
DİKKAT! 

HEKİMLİK MESLEĞİNİN GELECEĞİ TEHDİT ALTINDA! 

Bu hafta içinde basında yer alan iki haber mesleğimiz adına herkesi endişelendirmektedir. 
Haberlerden birisi Edirne’den geldi. Bir gastroenteroloji uzmanı Ergene havzasında yetişen 
pirinçlerle ilgili olarak yaptığı açıklama sonucunda görevden alınmıştır. Diğer haber ise artık 
ne söyleyeceğimizi bilemediğimiz bir büyükşehir belediye başkanı doktorların hastalarına ne 
söyleyeceğine karışmaktadır. Hatta hastaları doktorlarını kendisine ihbar etmeleri yönünde 
azmettirmektedir. Biz galiba doktor hasta ilişkisinin özel ve gizli kalması konusunda yanlış 
şeyler öğrendik. Bu haberler mesleğimizin geleceği hakkında oldukça endişelidir. Aslında 
sinyallerini daha önce vermişti. Örneğin Dilovası’nda. Biz ne kadar anlayabildik? 
Bilemiyorum. Bu durumdan hepimizin haberdar olması ve birgün bu mesleği yürütenlerin bir 
enjeksiyon bile yaparken amirlerine baktığı günleri görmemek umuduyla bu haberi sizlerle 
paylaşmayı uygun gördüm. 

Doç.Dr.Coşkun Bakar 

 

http://www.hurriyet.com.tr/gundem/27208643.asp 

Vali, kanser uyarısı yapan doktoru görevden aldı 
Engin ÖZMEN-Ali Can ZERAY/EDİRNE,(DHA) 

15 Eylül 2014 



EDİRNE’de Kamu Hastaneleri Birliği’ne bağlı Devlet Hastanesi’nde Gastroenteroloji Uzmanı 
Dr. Dilek Tucer, düzenlenen basın toplantısında Ergene Nehri’nin suladığı alanlarda yetişen 
pirinçlerin kansere yol açabileceğini söylediği gerekçesiyle Edirne Valisi Dursun Ali Şahin 
tarafından görevinden alındı. Vali Şahin, doktoru açıklamasından dolayı değil, gelişi güzel 
basına bilgi vermesinden dolayı görevden aldığını açıkladı. 

Edirne Devlet Hastanesi’nin belirli aralıklarla çeşitli uzman hekimler aracılığı ile halkı 
bilgilendirmek amacıyla düzenlediği basın toplantısına katılan Gastroenteroloji uzmanı Dr. 
Dilek Tucer, 9 Eylül günü basın mensuplarıyla bir araya geldi. Bilgilendirme toplantısında 
uzmanlığı olan şifalı otlar adı altında kullanılan bitkilerin, bilinçsiz ve yanlış kullanımından 
dolayı kanser tehlikesine sebep olabileceğini anlatan Dr. Tucer, daha sonra gazetecilerin 
sorusu üzerine Ergene Nehri’ndeki kirliliği ve çevresine verdiği zararları, "Trakya bölgesinde 
Ergene Nehri gibi bir sorun varken sadece otlar açısından değil, diğer yediğimiz ürünler 
konusunda da büyük bir kanserojen etkisi var. Trakya bölgesi için bu çok önemli bir sorun. 
Özellikle pirinç üretiminde önde gelen bölgelerden birisiyiz. Otları bir kenara bırakıyorum, 
pirinçte de neredeyse tüm Türkiye’ye bizden dağıtım yapılıyor. Bir otun nereden ve nasıl 
toplandığı çok önemli, Ergene’yi özellikle söylüyorum çünkü biz organik tarıma yönelmeye 
başladık ve gastroenterolojik açıdan da Trakya bölgesinde kolon ve mide kanseri özellikle son 
yıllarda artmış durumda. Bunda tabi sadece Ergene rol oynamıyor. Çernobil’den etkilenen 
bölgeler arasında Karadeniz’den sonra Marmara Bölgesi geliyor zaten. Bu konu hakkında 
aslında bilimsel bir çalışma yok. Türkiye’de bildiğim kadarıyla yapılan iki büyük çalışma var. 
Bu çalışmalar bir hekim tarafından yapılan çalışmalar değil. Özellikle halk sağlığı uzmanları 
tarafından yapılan bir çalışmada ve yabancı kaynaklı bir çalışmada da Çernobil faciasının 
Trakya bölgesindeki etkilerinden çokça bahsedilmekte. Gözümüzle de bunu görüyoruz" diye 
anlattı.  
VALİ GÖREVDEN ALDI, SORUŞTURMA AÇTI 
Açıklamaların basında yer alması üzerine Edirne Valisi Dursun Ali Şahin, Dr. Dilek Tucer 
hakkında soruşturma açılması talimatını vererek görevinden aldı. Edirne Kamu Hastaneleri 
Birliği’ndeki tek Gastroenteroloji uzmanı olan Dr. Dilek Tucer yerine Kırklareli’nden bir hekim 



görevlendirildi. 
Edirne Valisi Dursun Ali Şahin, Dr. Dilek Tucer’in ‘gelişi güzel basına bilgi vermesi’nden dolayı 
görevinden aldığını ifade ederek şunları söyledi: 
"Doktoru görevden aldık, pirinçler kanser yaptığından diye değil. Pirinçler kanser yaptığını 
hangi bilimsel ortamda açıklanmış ki? Kanser yapmış. Gelişi güzel basına bilgi vermesinden 
dolayı görevden aldık. Başka bir şey değil. Açıklamalarından dolayı değil. Açıklamaları bilimsel 
değil. Kendiliğinden bu şekilde açıklama yapması, izin almadan bu işlere giriştiği için 
görevden aldık. Bu konuyla ilgili çalışma başlattık, bakanlıktan gelen müfettiş çalışmasını 
sürdürüyor. Kırklareli’nden gelen bir doktor onun yerine göreve başladı." 
 

 
Edirne Valisi Dursun Ali Şahin 

DOKTORLAR KARARA TEPKİLİ 
Edirne Tabipler Odası Başkanı Dr. Ertuğrul Tanrıkulu ise Dr. Dilek Tucer’in soruşturma 
tamamlanmadan görevinden alınmasına tepki gösterdi. Tucer’in hekimler arasında gurur 
kaynağı olan bir hekim olduğunu kaydeden Tanrıkulu, "Öncelikle şunu söyleyeyim, liseden 
sonra 6 yıl Tıp okuyorsunuz, 4 yıl dahiliye uzmanlığı yapıyorsunuz, 3 yıl da bunun üzerine 
Gastroenteroloji uzmanlığı yapıyorsunuz. Bakın 13 yıl liseden sonra eğitim alıyorsunuz. Dilek 
Tucer’in bir basın açıklaması yüzünden görevden alınması bizi gerçekten üzmüştür. Dilek 
hanımın her zaman yanındayız ve destek veriyoruz. Buradan bir şey de açıklamak istiyorum 
Kamu Hastaneleri Birliğinin ayda bir açıklaması var bu yönetimin izniyle bir yapılan 
açıklaması. Zaten yönetim bunu kendisi istiyor. Kamu Hastaneleri Birliği Devlet Hastanesi 
Hekimlerini ayda bir halkı bilgilendirmek üzere bir toplantıya davet ediyor. Bu son olayda Dr. 
Dilek Tucer’in yine yönetimin istediği bir mekanda yaptığı bir basın açıklamasıdır. İzinsiz bir 
basın toplantısı değildir" diye konuştu. 
 

 

http://www.sabah.com.tr/Ankara/2014/09/14/kara-propaganda-yapiliyor 

KARA PROPAGANDA YAPILIYOR 
AYKUT GÖREN 
14.09.2014 



Melih Gökçek, Meclis toplantısında su ile ilgili propaganda yapıldığını söyledi 

Büyükşehir Belediye Meclisi Eylül ayı toplantısına, şebeke suyu ile ilgili iddialar damgasını 
vurdu. Başkan Melih Gökçek, iftira atıldığına dikkat çekerek, "Ankara'da şebeke suyu 
tartışması tamamen seçimlere dayalı. Bir avuç suda fırtına kopartılıyor. Su konusunda 
spekülasyonlar var. Bunun nedeni ise tamamiyle seçimlere dayalı. Kara propaganda yapılarak 
özellikle belediyenin çalışmalarına leke getirilmek isteniyor" dedi.  
NAZLIAKA'YA YÜKLENDİ  
CHP Ankara Milletvekili Aylin Nazlıaka'ya yüklenen Gökçek, "Aylin Hanım ailece hasta olmuş, 
İçişleri Bakanlığı'na soru önergesi veriyor. Tarlada sulama için kullanılmayacak su 
Ankaralılar'a içiriliyor diyerek konuyu Meclis'e taşınıyor. Şimdi Aylin Hanım'ın evine gidelim. 
Evinde şebeke suyu kullanıyor mu kullanmıyor mu? Kamuoyunun bilgisine sunalım. Hem 
suyu kullanmıyor hem ishal oluyor. Bunu anlamak mümkün değil" dedi.  
DOKTORLARA SUÇ DUYURUSU  
İdeolojik propaganda yapmakla suçladığı Ankara Tabipler Odası'na bağlı doktorları da 
eleştiren Melih Gökçek, şöyle konuştu: "Odalar, ishal olayının geçen yıla göre 2.5 kat arttığını 
söylemiş. Böyle bir veri yok, kendileri uyduruyor, kendileri inanıyor. Odaya üye doktorlar 
ishal nedeniyle gelen hastalara 'bunlar Ankara'nın suyundan' diyor. Ama bunu raporlarına 
yazmıyorlar. Vatandaşlara sesleniyorum. Bundan sonra hangi doktor size bunu söylerse bize 
şikayet edin. O doktor hakkında Sağlık Bakanlığı'na suç duyurusunda bulunacağım."  
BENTDERESİ'NİN ADI DEĞİŞTİ 
Toplantıda ayrıca Altındağ Bentderesi'nin ismi Hacıbayram Bulvarı olarak değiştirilirken 
Atatürk Orman Çiftliği Müdürlüğü'ne ait Ala Restorant TBMM'ye devredildi. Gökçek, "Siyasi 
baskılara dayanamadım ve vermek zorunda kaldım" dedi.  


